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Jednání zahájil v 9:00 hod. předseda krajského výboru ing. Labuta přivítáním 
přítomných delegátů a hostů. Konstatoval, že bylo pozváno 44 delegátů, zúčastnilo se 29 
delegátů (66%), čili konference je usnášeníschopná.  

Následně byla navržena a jednohlasně schválena paní Libuše Chaloupková jako 
zapisovatelka dnešní konference. Sčítačem hlasů byl navržen a jednohlasně zvolen pan Jiří 
Fryč. Do funkce předsedající byla navržena a jednohlasně schválena paní JUDr. Jana Burleová. 
Následně ing. Labuta předal slovo JUDr. Burleové, která seznámila přítomné s programem 
schůze dle pozvánky. Jiří Labuta navrhl záměnu bodů 6 a 7 v programu, tedy nejprve schválení 
počtu členů výboru krajské organizace a následně pak představení jednotlivých kandidátů 
do výboru krajské organizace. Program byl jednohlasně schválen dle navržené změny. 

 Následně proběhla volba pracovních komisí dle návrhů. Do volební a návrhové 
komise byli navrženi a aklamací jednohlasně zvolení: Jiří Fryč (předseda komise), 
Mgr. Ladislav Kašpar a Marie Oravská. Do mandátové komise byli navrženi a jednohlasně 
schváleni Jana Světlíková (předseda), Michaela Černá DiS. a Kateřina Novotná.  

Následně dle programu následovala zpráva předsedy krajské organizace ing. Jiřího 
Labuty od 30.6.2019 do dnešního dne. Za pomoci prezentace seznámil přítomné s prací 
jednotlivých členů výboru a jejich činností, kterými se v průběhu volebního období zabývali. 
Zároveň informoval o aktuálním počtu organizací, neboť krajský výbor k dnešnímu dni 
zastřešuje 96 organizací středočeského kraje, v kterých je 2217 členů a z toho 114 mládežníků 
do 18-ti let. Informoval o hlavních bodech činností, kterými se krajský výbor zabývá. Dalším 
bodem zprávy předsedy byla informace o finančním stavu krajské organizace, vč. grafického 
znázornění jednotlivých příjmových i nákladových oblastí. Dále přítomné informoval o práci 
s mládeží, které se v průběhu volebního věnoval pan Jiří Petrus, který bohužel v dalším 
volebním období již pokračovat nebude a krajský výbor v této oblasti svěřil vedení mládeže 
Kateřině Novotné, která má svou dceru mezi středočeskými mládežníky. Informoval o průběhu 
jednotlivých akcí pro mládež kterými byli středočeské výcvikové dny pro mládežníky, 
středočeské soustředění mládeže v Dobříši, semináři, které byli pořádány a pak akcemi ČKS 
jako soustředění mládeže ČKS, a mistrovství republiky mládeže a juniorů všestranných a 
stopařů. V oblasti mládeže krajský výbor spolupracoval se sponzory B&F Sokoleč a Dogs4Me. 
Od roku 2024 bude oděvy za zvýhodněnou cenu vyrábět firma Oděvy Hotový. Další oblastí, 
kterou ve své zprávě předseda krajského výboru zmínil bylo pořádání krajské ligy, která nebyla 
v roce 2021 z důvodu covidových opatření pořádána. V letošním roce tak probíhá 18-tý ročník, 
který se opět koná v kategoriích ZM, ZVV1 a ZVV2. Novou oblastí, které se výbor věnoval 
bylo pořádání seminářů zejména pro členy středočeských organizací. Jednalo se o semináře 
s Martinem Matouškem v oblasti stop pro mládežníky (rok 2021), s Františkem Šustou na téma 
pozitivního posilování, s Martinem Pejšou na téma poslušností a Jaroslavem Petráčkem na téma 
pachových prací (vše v 2022), dále pak bezplatný seminář pro začínající figuranty s Jaroslavem 
Vyhnalem (2023) a poslední akcí pro mládežníky z celé republiky byl Novoroční motivation 
s Jany Böhmem, který mediálně i dary podpořil šéfredaktor časopisu Psí sporty p. Jakub Štýbr.     

 



KRAJSKÁ KONFERENCE 25.5.2024 - NYMBURK 

STŘEDOČESKÁ KRAJSKÁ KYNOLOGICKÁ ORGANIZACE 
 

 

 

Dalším bodem, kterým se výbor zabýval bylo řešení problémů v některých ZKO. Ke konci své 
zprávy Jiří Labuta zhodnotil práci výboru, kde mimo pozitivních činností, které se podařilo 
zrealizovat upozornil i na činnosti, které se nepodařily a je třeba se jim v příštím volebním 
období věnovat. Na úplném závěru své zprávy poděkoval členům končícího výboru za jejich 
práci v období 2019-2024. 
 Po zprávě Jiřího Labuty následovala zpráva předsedy revizní komise, pana 
Mgr. Ladislava Kašpara. Ten zmínil, že v průběhu pěti let pravidelně probíhaly kontroly, při 
kterých nebylo shledáno žádných závad. Po zprávě převzala slovo řídící schůze a pokračovala 
v odsouhlaseném programu. 
 Dalším bodem bylo schválení počtu členů krajského výboru. Jiří Labuta navrhl, aby se 
krajský výbor sestával z 11-ti členů. Vzhledem k tomu, že nebyl žádný protinávrh, jednalo se 
pouze o tomto návrhu a ten byl jednohlasně schválen aklamací. Přímo volené funkce jsou 
předseda krajského výboru a pokladník krajského výboru. 
 Před volbou se jednotliví kandidáti krátce představili. Představili se: Ing. Jiří Labuta – 
kandidát na předsedu krajského výboru, Michaela  Černá DiS. – kandidát na pokladní krajského 
výboru, Jiří Fryč, Libuše Chaloupková, Blanka Kadlečková, Jaroslav Kopa, Bc. Miloslava 
Labutová, Petr Lodinský, Martin Matoušek, Jaroslav Suchý, Andrea Špalková, Bc. Jaroslav 
Vyhnal. Následně se krátce představili také kandidáti do revizní komise krajské organizace a 
to: Mgr. Ladislav kašpar – kandidát na předsedu, Miroslava Chramostová a Jana Světlíková. 
Následovalo představení návrhů delegátů na IX. Sjezd ČKS. Zde byli jmenování opět všichni 
navržení s informací, že za středočeskou krajskou organizaci bude 15 delegátů. Ostatní budou 
dle pořadí vedeni jako náhradníci. Zde se představili: Michaela  Černá DiS., Jiří Fryč, Libuše 
Chaloupková, Miroslava Chramostová, Blanka Kadlečková, Mgr. Ladislav Kašpar, Jaroslav 
Kopa, Ing. Jiří Labuta, Bc. Miloslava Labutová, Petr Lodinský, Martin Matoušek, Miropslav 
Melichar (nebyl přítomen – Jiří Labuta informoval, že s návrhem na delegaci souhlasí), Martin 
Pejša (nebyl přítomen – Jiří Labuta informoval, že s návrhem na delegaci souhlasí), Jaroslav 
Suchý, Jana Světlíková, Bc. Jaroslav Vyhnal a Petra Fürstová. Po představení delegátů, byli 
ještě představeni kandidáti za středočeský kraj do revizní komise ČKS, kterými jsou Libuše 
Chaloupková a Miroslava Chramostová. 
 Po přestavení navržených předala předsedající slovo předsedovy volební a návrhové 
komise panu Jiřímu Fryčovi, který přítomné seznámil a informoval o průběhu voleb a vysvětlil, 
jak správně označit volební lístky. Volba do výboru krajské organizace, do revizní komise 
krajské organizace, zvolení delegátů na sjezd ČKS a odsouhlasení kandidátů do revizní komise 
ČKS byla tajná volba. Následovala tajná volba. Po odvolení všech přítomných delegátů byl 
oběd a cca. 45-ti minutová pauze při které volební komise sčítala hlasy. 
 Po pauze na oběd následovala diskuse. Z příátomných se do diskuse nikdo nepřihlásil, 
tak pouze pan Martin Matoušek vyzval přítomné, aby ve svých organizacích pro závody krajské 
ligy více zapojili rozhodčí II. třídy. Zároveň informoval o akci ČKS v Kutné Hoře ve dnech 8.-
9.6.2024, kde proběhne soustředění talentovaných figurantů a je možnost si přijet zakousat se 
svými psy. Po této informaci již byla diskuse ukončena, neboť neměl nikdo další zájem se 
účastnit. 
 Předseda volební komise Jiří Fryč seznámil přítomné s výsledky voleb. Protokoly jsou 
přílohou tohoto zápisu. 
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Následně přednesl Jiří Fryč také usnesení z krajské konference středočeské krajské 
organizace konané dne 25.5.2024 v Nymburce. Usnesení vzali všichni přítomní na vědomí a 
bylo jednohlasně schváleno.  

Předsedající, JUDr. Jana Burleová poděkovala všem přítomným za příkladné chování 
po celou dobu krajské konference a rozloučila se s přítomnými přáním šťastné cesty domů. 
Jednání bylo v 12:45 ukončeno. 
 
 
Zapsala: Libuše Chaloupková 


